

Date: 22/10/2025

Ref.: ADIB/BOD/005/2025

M/s. Disclosures and Compliance Section Market Operations Surveillance Department Abu Dhabi Securities Exchange P.O. Box 54500 – Abu Dhabi United Arab Emirates

After Greetings,

التاريخ: 2025/10/22 المرجع: ADIB/BOD/005/2025

السادة / قسم الإفصاح والامتثال إدارة الرقابة على عمليات السوق سوق أبوظبي للأوراق المالية ص.ب 54500 – أبوظبي الامارات العربية المتحدة

تحية طيبة وبعد،

الموضوع: نتائج اجتماع مجلس إدارة مصرف أبوظبى الإسلامى المنعقد بتاريخ 22 أكتوبر 2025 Subject: Results of Board of Directors Meeting Held on 22 October 2025

We would like to inform you that the Board of Directors of Abu Dhabi Islamic Bank convened its meeting on Wednesday, 22nd October 2025 at 12:00 p.m., in the presence of all of the Board members and discussed the following agenda items:

- Approval of the Financial Statements and Results for Q3 2025 as of 30/09/2025.
- Discussion of other general matters that do not affect the share price.

We appreciate your continued cooperation and confirm our ongoing commitment.

نحيطكم علماً بأن مجلس إدارة مصرف أبوظبي الإسلامي قد عقد اجتماعه يوم الأربعاء الموافق 22 أكتوبر 2025 في تمام الساعة 12:00 ظهراً، بحضور جميع أعضاء مجلس الإدارة، وتم خلال الاجتماع مناقشة البنود التالية:

- الموافقة على البيانات المالية ونتائج الربع الثالث من عام 2025 كما هي في 2025/09/30.
- مناقشة أمور عامة أخرى لا تؤثر على سعر السهم.

شاكرين لكم تعاونكم المستمر، ومؤكدين لكم التزامنا الدائم.

Yours faithfully,

Dr. Ghaith MismarGeneral Counsel & Board Secretary

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

الدكتور غيث مسمار المستشار العام ومقرر مجلس الإدارة